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استاندار البرز:
درصدد تسریع در ارتقا
سرانه های آموزشیِ
استان هستیم

 قیف خرید چیست و فرآیند 
 وقوع آن چگونه است؟! 

تفکر خاتمی، ناطق، روحانی و سیدحسن می تواند اعتماد مردم را جلب کند

محسن هاشمی: به دنبال 
ریاست  جمهوری نیستم

 ثبات تحول بزرگ در تفکرات وینفرد شفر 
 کی روش: می خواهیم با کلمبیا قهرمان کوپا شویم 

 خادم از معاونت وزارت ورزش استعفا کرد 

وزیر آموزش و پرورش: 

 ارتقا سرانه های آموزشی البرز 
 جزو اولویت های وزارت 

 آموزش و پرورش قرار می گیرد 

تیم »شهدای زرکان« البرز امروز در شیراز در 
دور برگشت اولین مسابقه در گروه 3 لیگ 
3 کشور در شیراز میهمان تیم »پویندگان 
تلاش« مرودشت در شیراز برگزار خواهد کرد. 
در دور رفت این گروه تیم شهدای رزکان با 
انجام 9 مسابقه و تنها 1 باخت و جمعا کسب 
18 امتیاز دز رده دوم نیم فصل مسابقات قرار 
گرفته است امیدواریم که نهایتا تقابل این تیم 
نمایش  و  پیروزی  با  تلاش«  »پویندگان  با 
همراه  ها  رزکانی  تماشاگرپسند  و  هجومی 

رزکان  تیم شهدای  که  است  گفتنی  باشد. 
با بازیکنان مستعد و متشکل از باتجربه و با 
انگیزه در کنار مربی اخلاق مدار و توانمندی 
چون »مجید دودانگه« در تلاش برای راهیابی 
به مراحل بالاتر لیگ های کشوری است و 

»دنیای هوادار« نیز به سهم خود در این راه 
برای این تیم با انگیزه و نماینده این استان 

آرزوی موفقیت دارد.
حمید کریمی، مالک تیم »شهدای رزکان« 
البرز پیش از این گفته است: پیرو حرکت خیر 

خواهانه بزرگی که در شهر کرج و با همت 
جمعی از خیران اصناف به راه افتاده است، 
مجموعه مدیریتی تیم فوتبال شهدای رزکان 
نیز تصمیم گرفتیم، همگام با دیگر خیران و 
همکاران صنفی، از امکانات و توانمندی های 
موجود در عرصه ورزش استفاده کرده و شرایط 
ورزش را برای آندسته از جوانان ونوجوانانی که 
از بضاعت مالی خوبی برخوردار نیستند، اما 
استعداد و پتانسیل ورزش در آنها وجود دارد، 

فراهم آوریم.

پویندگان تلاش - شهدای رزکان

رزکانی ها در جستجوی خوشبختی
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خبر

استاندار البرز:

درصدد تسریع در ارتقا سرانه های 
آموزشی استان هستیم

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: طی تفاهم نامه ای 
با وزارت آموزش و پرورش، ارتقا سرانه فضاهای آموزشی البرز 

تسریع می شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اطلاع استانداری 
البرز، دکتر شهبازی در بازدید از دبستان فاطمه الزهرا )س( 
که صبح شنبه با حضور وزیر آموزش و پرورش انجام شد، با 
اشاره به تفاهم نامه ای که طی روزهای آینده با وزیر آموزش 
و پرورش منعقد می شود، افزود: سرانه فضاهای آموزشی 
در البرز  استاندارد نیست و حتی از متوسط کشوری نیز 

پایین تر است.
تنظیم شده،  ای که  نامه  تفاهم  اساس  بر  داد:  ادامه  وی 
هر میزان اعتباری وزارت آموزش و پرورش برای تقویت 
زیرساخت های آموزشی این استان داشته باشد، البرز به 

میزان ۲ برابر آن را تامین خواهد کرد.
دکتر شهبازی گفت: از این اعتبارات در جهت نوسازی، تجهیز، 
بازسازی و هوشمندسازی مدارس البرز بهره برداری می شود. 
وی افزود: ضعف در سرانه های البرز عوامل مختلفی دارد که 
خدمات دهی البرز به مهاجران و دانش آموزانی که از سراسر 
کشور این استان را برای سکونت انتخاب کرده اند، از جمله 
این موارد است. استاندار البرز اضافه کرد: در نظام بودجه ریزی 
سال 98 البرز به طور حتم نگاه ویژه ای به توسعه زیرساخت 

های آموزش و پرورش البرز صورت می گیرد.
وی با اشاره به اینکه البرز در کنکور امسال درخشیده و 1۰ 
پله ارتقا یافته، گفت: طی گفتگویی که با وزیر آموزش و 
پرورش صورت گرفت این وزارتخانه باید با توجه به اینکه 
البرز در سطح ملی خدمات ارائه می دهد، توجه بیشتری به 

این استان داشته باشند.
دکتر شهبازی افزود: بجهت اهمیت جایگاه آموزش و پرورش 
طرح توسعه دانشگاه فرهنگیان البرز در دستور کار است برای 

این منظور زمینی در اختیار دانشگاه قرار گرفته است.
وی عنوان کرد: ارتقا شاخص های کمی و کیفی آموزش و 
پرورش نیز از جمله موضوعات مطروحه با وزیر آموزش و 

پرورش در نشست امروز بود.
و  آموزش  شورای  فرصت  اولین  در  گفت:  البرز  استاندار 
پرورش استان البرز با حضور وزیر آموزش و پرورش برگزار 
می شود. وی افزود: در نشستی تخصصی مشکلات و موانع 
استان به صورت گزارشی مفصل با وزیر آموزش و پرورش 

مطرح خواهد شد.

تشخیص مصلحت پالرمو به سال 
آینده موکول شد

ماندن  ناتمام  با  »پالرمو«  کنوانسیون  به  الحاق  لایحه 
در  نظام  مصحلت  تشخیص  مجمع  اعضای  مذاکرات 

نشست امروز هم به نتیجه نرسید.
لایحه الحاق به کنوانسیون مبارزه با جرائم سازمان یافته 
فراملّی )پالرمو( با ناتمام ماندن مذاکرات اعضای مجمع 
 11 )شنبه  امروز  نشست  در  نظام  مصحلت  تشخیص 
اسفند( هم به نتیجه نرسید و مقرر شد، مجمع در نشست 

آینده در این باره تصمیم گیری کند.
اعضای مجمع، امروز هم در دو گروه موافق و مخالف به 
اظهار نظر درباره این لایحه اختلافی میان مجلس شورای 
اسلامی و شورای نگهبان پرداختند، که به علت طولانی 

شدن مذاکرات، فرصت به رأی گیری نهایی نرسید.
ماندن  ناتمام  با  »پالرمو«  کنوانسیون  به  الحاق  لایحه 
در  نظام  مصحلت  تشخیص  مجمع  اعضای  مذاکرات 

نشست امروز هم به نتیجه نرسید.
لایحه الحاق به کنوانسیون مبارزه با جرائم سازمان یافته 
ناتمام ماندن مذاکرات اعضای مجمع  با  فراملّی )پالرمو( 
تشخیص مصحلت نظام در نشست امروز )شنبه 11 اسفند( 
هم به نتیجه نرسید و مقرر شد، مجمع در نشست آینده در 

این باره تصمیم گیری کند.

خبر

با محسن هاشمی  خبرگزاری مهر 
باره  در  تهران  شهر  شورای  رئیس 
موضوعات مختلفی مصاحبه کرده 

است.
به گزارش »دنیای هوادار«، گزیده ای از 

اظهارات او را می خوانید:
من به انتخابات ریاست جمهوری فکر 
نمی کنم که مواضعی برای آن داشته 
باشم. حزب کارگزاران نیز در شرایط 
فعلی کشور دغدغه های بسیار مهمتری 

از انتخابات ریاست جمهوری دارد.
n ما در چهلمین سال انقلاب باید 
نسبت به عملکرد مجموعه مدیریت 
کشور در این دوره پاسخگو باشیم و 
بدانیم که مردم از مسئولان توقعاتی 
داشته اند که بخش قابل توجهی از آن 
برآورده نشده است. ناکارآمدی و عدم 
تامین معیشت و رضایت مردم، امروز 
مساله اول نظام است و همه باید برای 

حل این معضل، متمرکز شویم.
n شما فکر می کنید، چند درصد 
از مردم احزاب را می شناسند؟ تفاوت 

زیادی بین اعتدال و توسعه، اتحاد ملت، 
کارگزاران و دیگر احزاب اصولگرا مانند 
جمعیت ایثارگران، موتلفه یا جمنا در 
این حوزه نیست، فقط بخش کوچکی 
چند  یا  یک  حد  در  شاید  جامعه  از 
درصد، مخاطب و پیگیر مسایل سیاسی 
هستند و بقیه مردم به شخصیت  ها و 
گفتمان عمومی حاکم بر جامعه اعتماد 

می کنند.
خاتمی،  نظیر   بزرگانی  الان   n
روحانی،  ناطق نوری و جناب سید 
حسن خمینی نماد یک نوع نگرش را 
که مبتنی بر میانه روی است، هستند  
الله  آیت  تداوم حرکت  نوعی  به  که 
هاشمی رفسنجانی در انتخابات سال 
تفکر  این  اگر  بود،  و 139۴   139۲
بتواند اعتماد مردم را حفظ کند در 

قدرت تداوم می یابد.
کارگزاران  اختلاف  از  بخشی   n
و  حزب اعتدال و توسعه شخصی و 
بخش دیگر اختلاف سلیقه است. من 
نمی  عمیق  را  اختلافات  این  خیلی 

دانم، بخشی از آنها مسایل شخصی و 
بخش دیگر اختلاف سلیقه است، ما در 
مورد مسایل اصلی کشور مانند سیاست 
مسایل  و  فرهنگ  اقتصاد،  خارجی، 
یکدیگر  با  مهمی  اختلاف  اجتماعی 
نداریم و تصور می کنم با کنار گذاشتن 
مسایل فرعی و حاشیه ای می توانیم به 

همدلی و وحدت برسیم.
جهانگیری  آقای  با  ما  روابط   n
نزدیک و مثبت است اما طبیعتا او نیز 

برای اجرای برنامه ها و سیاست های 
مدنظر خود با محدودیت  ها و موانعی 

مواجه است.
n این سطح منازعه را بر سر مسایل 
و جزئیات کارشناسی به مصلحت دولت 
معتقدم  و  نمی دانم  طلبان  اصلاح  و 
مسایل را باید با گفتگو و بحث های 
فنی و علمی حل کرد نه با منازعه رسانه 
ای. حسن هاشمی: به  دنبال ریاست 

جمهوری نیستم 

تفکر خاتمی، ناطق، روحانی و سیدحسن می تواند اعتماد مردم را جلب کند

محسن هاشمی: به دنبال ریاست جمهوری نیستم

وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه 
میانگین سرانه آموزشی در کشور ۵ 
متر مربع است ولی در استان البرز 
حدود3 متر مربع است، تصریح کرد: 
آموزشی  نظر سرانه  از  البرز  استان 
بسیار ضعیف است و امیدواریم در 
اولویت  جزو  البرز  استان  سال 98 
فضای  سرانه  برای  ما  اول  های 

آموزشی باشد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از 
پایگاه اطلاع استانداری البرز، دکتر 
سید محمد بطحایی صبح شنبه در 
برنامه  ملی  طرح  ارزیابی  و  بازدید 
ویژه مدرسه که با همراهی استاندار 
البرز در دبستان فاطمه زهرا )س( در 
مهرشهر و دبیرستان متوسطه اول 
مهدیه در رجایی شهر برگزار شد، در 
جمع خبرنگاران افزود:  برنامه های 
ویژه مدرسه مهمترین برنامه هایی 
است که از مهر ماه سال جاری در 

مدارس آغاز شده است.
وی با اشاره به اینکه بر اساس این 
برنامه ها هفته ای ۲ ساعت در پایه 
چهارم، پنجم و در ابتدایی اول و دوم 
و همچنین متوسطه اول در اختیار 
معلمان، اولیا و مربیان قرار می گیرد، 
افزود: این برنامه ها متناسب به نیاز 
آموزان  دانش  نیازهای  و  منطقه  

تنظیم شده است.
بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
اینکه این گام بسیار کوچکی است 
و  فردی  ای  منطقه  نیازهای  که 
اجتماعی دانش آموزان را در خود 
می گنجاند، عنوان کرد: در شروع 
گستره  در  ویژه  به  طرحی  چنین 
کشور با محدودیت ها و مشکلاتی 
خوشبختانه  ولی  هستیم  روبرو 
شواهد نشان می دهد که این کار 
به خوبی اجرا و امیدواریم دامنه این 

کار گسترده تر شود.
این  اینکه  به  اشاره  با  بطحایی 

طرح در تمام مدارس کشور اجرا 
پیشرفت  میزان  گفت:  شود،  می 
آن  موفقیت  از  حاکی  طرح  این 
است که البته ممکن هست نقص 
باید  هایی وجود داشته باشد که 

رفع شود.
وزیر آموزش و پرورش کشور با بیان 
اینکه تنبیه دانش آموزان یک آفت 
است و گاهی چنین اتفاقاتی پیش 
نباید خشونت  کرد:  بیان  آید،  می 
و  آموزش  در  چنینی  این  های 
پرورش وجود داشته باشد و مدیران 
در آموزش و پرورش باید به عنوان 
شرایطی  چنین  در  نمایندگان 

برخورد کنند.
وی  با بیان اینکه میانگین سرانه 
مربع  متر   ۵ کشور  در  آموزشی 
است ولی در استان البرز حدود3 
متر مربع است، تصریح کرد: استان 
البرز از نظر سرانه آموزشی بسیار 
ضعیف است و امیدواریم در سال 

98 استان البرز جزو اولویت های 
اول ما برای سرانه فضای آموزشی 

باشد.
وی ادامه داد: اکنون استان البرز در 
رده استانهای سیستان و بلوچستان 
در فضای آموزشی قرار دارد  که از 
تمام خیرین می خواهیم این استان 
را در برنامه های خود برای ساخت و 

کمک قرار دهند.

وزیر آموزش و پرورش: 

ارتقا سرانه های آموزشی البرز جزو اولویت های وزارت آموزش و پرورش قرار می گیرد

مشاور سازمان سنجش گفت: ثبت 
نام مجدد آزمون سراسری سال 98 
از فردا یکشنبه 19 اسفندماه آغاز 

می شود.
حسین توکلی مشاور عالی سازمان 
سنجش اظهار کرد:  ثبت نام  برای 
شرکت در کنکور سراسری سال 98 
از ۲۴ بهمن آغاز شد و روز گذشته،  

۶ اسفند به پایان رسید.
وی افزود: بر اساس آمار اولیه تعداد 
 ۶۵۷ و  هزار   ۷۶ و  میلیون  یک 
آزمون  در  نام  ثبت  به  نسبت  نفر 

سراسری سال 98 اقدام کرده اند.
وی افزود: ثبت نام مجدد شرکت در 
آزمون سراسری سال 98 از روز یک 
شنبه 19 اسفند به مدت چهار روز 

آغاز می شود.
 مشاور عالی سازمان سنجش با بیان 
اینکه مهلت ثبت نام برای شرکت 
در آزمون سراسری سال 98 تمدید 
بازه  یک  کرد:  مطرح  شد،  نخواهد 
سال 9۷  پایانی  روز های  در  زمانی 
برای ویرایش اطلاعات داوطلبان در 

نظر می گیریم.

توکلی خبر داد؛
امروز؛ آغاز مهلت مجدد ثبت نام آزمون سراسری ۹۸
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محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی
و تحلیل گر بازارسرمایه

منظور از قیف خرید، سفر مشتری از اولین تماس با 
نام تجاری شما تا هدف نهایی یعنی خرید می باشد و 
در فرآیند فروش به کمک صاحبان کسب و کار می 
آید. قیف خرید زمانی مهم است که بازاریابی کسب 
و کار شما روشی را برای درک و ردیابی میانگین رفتار 
مشتریان در طول فرآیند فروش فراهم آورد. با درک 
مناسب از ساختار آن می توان در هر مرحله مشتری 

بالقوه را به سمت تصمیم نهایی هدایت کرد. 
ارتباطات  راهنمای  عنوان  به  می تواند  خرید  قیف 
بازاریابیِ استراتژیک شما مورد استفاده قرار بگیرد. 
این روش می تواند شروعی خوب برای شکل گیری 
بازاریابی ارتباط با مشتری )CRM( باشد. با درک این 
موضوع که مشتریان در کجای فرآیند تصمیم گیری 
هستند، شما می توانید پیام های خود را هدفمندتر و 

مرتبط تر کنید.
تعداد مراحل و مدت زمان فرآیند می تواند بسته به 
مصرف کنندگان، ماهیت محصول و همچنین بسیاری 
از عوامل دیگر متفاوت باشد. نسخه های بسیار متفاوتی 
در خصوص قیف خرید منتشر شده است ولی موارد 
برای  قیف  شکل  هستند.  یکسان  همچنان  اساسی 
توصیف بهتر مورد استفاده قرار گرفته است و در هر 
مرحله نشان دهنده ی از دست دادن مشتریان بالقوه 
می باشد. افراد زیادی ممکن است با نام تجاری شما 
در تماس بوده باشند، ولی همه آنها تصمیم به خرید 
مصرف کننده  روی  بر  خرید  قیف  گرفت.  نخواهند 
معمولی تمرکز دارد و مکمل قیف فروش است که در 
آن فرآیند فعال، یک فروشنده که می تواند یک قرارداد 

بالقوه ببندد را توصیف می کند.
به عبارت ساده تر، قیف خرید فرآیندی است که در آن 
رفتار مشتری از ابتدا تا تصمیم خرید برسی می گردد و 

می تواند به فعالیت های زیر کمک کند:
n  رفتار خرید مشتریان 

n  برجسته کردن مناطق کلیدی به منظور بالا بردن 
نرخ تبدیل )از مشتریان بالقوه به مشتریان بالفعل(

n  ایجاد تحول در فرآیند فروش
مشتری  با  ارتباط  مدیریت  سیستم  طراحی   n

)CRM(

قیف خرید مدرن
یک قیف خرید مدرن حاصل تحقیقات اینترنتی و رفتار 
پس از خرید می باشد و مراحل زیر چکیده ای از قیف 

خرید مدرن را بیان می دارد:
1( پیش آگاهی: در این مرحله، قبلاً هیچ تماسی از 
طرف مصرف کننده با نام تجاری شما صورت نگرفته 

است. 
2( اطلاع: شما می توانید مردم را از نام تجاری خود 
آگاه سازید! این آگاهی را می توان در قالب پیام، بصورت 

دهان به دهان انتقال داد. 
3( دلیلی برای خرید: در لحظه ای که مصرف کننده 
به خرید محصول فکر می کند، می تواند با یک رویداد 
به  نیاز  پرداخت،  افزایش  شرایط،  تغییر  همچون 

محصول، یا حتی پیام خاص تبلیغاتی همراه باشد.
4( تحقیق و آشنایی: در این مرحله، مشتری بالقوه 
متوجه شده است که به محصول یا رقبای شما نیازدارد. 

به احتمال زیاد آنها شروع به بررسی و تحقیق می کنند 
و با استفاده از اینترنت، به بررسی ویژگی ها، مقایسه 
ذهنی، نظر دیگران و ... به تحقیق در مورد جزئیات 
محصول شما خواهند پرداخت. این مرحله از فرآیند، 
بسته به ارزش محصول می تواند طولانی و یا کوتاه مدت 
باشد. بعید است مردم زمان زیادی را برای تحقیق در 

مورد خرید حبوبات صرف کنند.
5( گزینه ها و لیست کوتاه: تصمیم خرید ممکن است 
 Bookmark در قالب لیست نوشته شده باشد و یا در

وب سایت ذخیره شود. 
6( توجه: به احتمال زیاد، تصمیمِ نهایی خرید، حاصلِ 
تست محصول قبل از خرید، نظر دیگران )کسانی که قبلَا 

این محصول را خریداری کرده/ نکرده اند( خواهد بود. 
7( تصمیم گیری و خرید

تصمیم نهایی در مورد نام تجاری و محصول، و اینکه 
آیا توان خرید محصول را دارد یا خیر؛ در این مرحله 

اتفاق می افتد.
8( سفیران و یا مخربان برند: هنگامی که مصرف 
کننده محصولی را خریداری کرد، به سرعت در مورد 

آن نظر خواهد داد:
n  هزینه های پنهان آن چقدر است؟ 

n  آیا به راحتی خراشیده می شود؟ 
n  آیا مصرف بنزین بالایی دارد؟ 
n  آیا به سرعت فاسد می شود؟ 

نظر مثبت یا منفی آنها به سرعت و دهان به دهان به 
دیگران منتقل خواهد شد و این فرآیند از طریق اینترنت 

و شبکه های اجتماعی بسیار سریع گسترش می یابد.
9( خرید مجدد: این یک واقعیت است که مشتریان 
موجود به میزان قابل توجهی ساده تر از مشتریان بالقوه 
خرید می کنند، پس می بایست در ترسیم چشم انداز 
و استراتژی بازاریابی آنها را به خوبی در نظر داشت. 
در آینده ممکن است شما محصول تان را ارتقا داده 
و یا تغییراتی در آن ایجاد کنید، اولین احتمال خرید 
از سمت مشتریانِ موجود است. اگر آنها از خرید خود 
راضی بوده باشند به احتمال قوی باز هم از شما خرید 

خواهند کرد.

مجادله با مشتری:
شلیکی به قلب کسب و کار شماست!

پیش فرض ها و تجربیات:  خرید قبلی مشتری، یک 
تجربه خوب بود یا با شکست همراه شد؟  اگر با شکست 
همراه بوده باشد، متأسفانه مشتری به سمت رقبای شما 
می رود. اما اگر راضی و خوشحال بوده اند از مرحله 3 

قیف خرید شروع خواهند کرد. 
آشنایی: احتمالاً مشتری در مورد نام تجاری شما ایده 
های خوبی دارد. چراکه او با محصولات شما بیشتر 

آشناست و می خواهد در رقابت با سایرین بهتر باشید.

نظر: آنها با نسخه های قبلی و یا با رقبای شما مقایسه 
می کنند؟ آیا محصول می بایست ارتقاء پیدا کند؟ در 
حال حاضر مشتریان طبق مراحل قیف ادامه می دهند 
و با ملاحظات نهایی تصمیم به خرید و خرید مجدد 

می گیرند.

مروری بر برخی تحولات صورت گرفته
در قیف خرید:

)Forrester 2007( الف- فورستر
فورستر دو نکته مهم در تحقیقات خود ایجاد کرد:

1( قیف خرید بسیار پیچیده تر از قیف سنتی توصیف 
شده است.

۲( برخی از عوامل جدید مانند رسانه های اجتماعی در 
گذر زمان به قیف مدرن افزوده شده اند.

اشاره کرد که  نکته  این  به  ابتدا  گزارش فورستر در 
قیف سنتی بصورت خطی عمل می کند و از عوامل 
پیچیده ای که رسانه های اجتماعی )در مرکز آن قرار 
دارد( غافل مانده است. در این مورد قیف سنتی به 
عنوان فرایندی پنج مرحله ای شامل آگاهی، در نظر 

گرفتن، نظر، اقدام و وفاداری است. 
مدل فوق، توصیفی از سفر پیچیده یک مصرف کننده 
است که براساس محتوای ایجاد شده توسط کاربران، 
توصیه از طرف دوستان، کارشناسی و مقایسه رقبا به 
خریدار تبدیل شده است. هنگامی که خرید کامل شد، 
فورستر طرفداران نام تجاری را توصیف می کند که از 
ابزار های شبکه  خرید خوشحال هستند و از طریق 
اجتماعی آن را با سایر دوستان در میان می گذارند.  چهار 
مرحله از »حمایت از نام تجاری« پیشنهاد شده است که 
به بررسی چگونگی فعالیت مدافعان برند می پردازد. نکته 
مهمی که می بایست یاد بگیریم این است که مشتریان 
در تصمیم گیری ساده نیستند و فریب نمی خورند! 

می بایست عوامل تأثیر گذار را شناسایی کنیم.

)McKinsey 2009( ب- مک کنزی
مک کنزی از بزرگترین فعالان در حوزه مشاوره بازاریابی 
در جهان است.  مک کنزی نیز بر این باور است که قیف 
بازاریابی سنتی می بایست با تغییراتی همراه باشد!  نکته 
برجسته در این موضوع این است که یک مدل ثابت 
افکار و تجارب  بر اساس  بلکه  ندارد!  شده ای وجود 

مشاوران از روی برندهای مختلف بدست می آید. 
مک کنزی پیشنهاد حلقه خریدی ارائه کرده که چند 

نکته خوب به مدل فورستر اضافه می کند: 
1( دلیلی که منجر به خرید مشتری می شود بسیار 

مهم است.
۲( نام تجاری شما نیز مانند یک محصول است که 

مشتری در لیست کوتاه خود به آن نگاه می کند. 
3( توجه به مناطق تماس مشتری از اهمیت ویژه ای 

برخوردار است.

ج - سایر مدل های قیف خرید
با گذشت زمان مدل های بسیار زیادی ارائه شده اند. 
مثال هایی مانند مدل “خرید مارپیچی” که توسط 
دیوید آرمانو ارائه شده و بر روی “اجتماع” تمرکز دارد، 
رویکردی ست که گفتگو را بزرگترین فاکتور ارتباطات 
بازاریابی می داند. این مدل تا حد معینی با مدل فورستر 
مشابه است ولی در عمل، تنها بر شبکه های اجتماعی و 
اینترنت متمرکز نیست. بدون شک در سراسر دنیا مدل 
های زیادی در دسترس هستند، بخاطر داشته باشید 
که مشاوران برای ارتقاء دانش، پیروزی در بین سایرین 

و کسب درآمد در تلاش هستند.
از طرفی، هیچکس حاضر نیست بابت مطالبی که در 
اینترنت جستجو  یا در  و  بیاموزد  تواند  دانشگاه می 
می  آنها  لذا  کند،  پرداخت  مشاوران  به  پولی  کند 
بایست تجارب و دانش خود را به این سیستم اضافه 
کنند. راه های زیادی برای موفقیت نام تجاری و توسعه 

استراتژی بازاریابی برای شما وجود دارد.
***

و اما سخن پایانی ...
از صحبت در مورد مدل های بالا می توان موارد زیر را 

نتیجه گیری و آموخت:
n  قیف خرید، بسیار پیچیده تر از یک مدل سنتی 

خطی است.
n  با گذشت زمان، عوامل جدید و تأثیرگذاری 
به قیف مدرن اضافه شدند. مانند اینترنت و رسانه های 

اجتماعی.
n  خیلی مهم است که برای شروع فرآیند خرید به 

مشتری دلیل ارائه کنیم.
n  نام تجاری )برند( شما  یک محصول است که در 

لیست کوتاه مشتری قرار می گیرد.
n  خیلی مهم است که شما به تمام نقاط ارتباطی 

مشتری توجه داشته باشید.
n مکالمات و گفتگو ها بخش بسیار مهمی از تصمیم 

مشتریان را به خود اختصاص می دهند.

بنابراین:
قیف خرید خود را بسته به ماهیت کسب و کارتان 
فروشنده(  عنوان  )به  شما  چراکه  نمایید.  تعریف 
رویکرد  به عنوان خریدار، هریک  و مشتریان شما 
برای  مشتری  سفر  دارید.  را  خود  خرید  و  فروش 
خرید از یک داروخانه بسیار متفاوت از یک نمایشگاه 
این است که شما  آنچه مهم است  اتومبیل است. 
مراحل کلیدی قیف خود را شناسایی کرده و تصمیم 
را  بگیرید که چطور می توانید شانس فروش خود 

افزایش دهید. 

بررسی سفر مشتری از اولین تماس تا خرید

قیف خرید چیست و فرآیند وقوع آن چگونه است؟!

علی قوامی
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ورزشی

هوگوپوش وزن ۶3 کیلوگرم تیم ملی 
گفت: در جام باشگاه ها و جام ریاست 
فدراسیون جهانی عنوان قهرمانی را به 
دست آوردم اما هنوز جای پایم در 

تیم ملی محکم نشده است.
هوادار«،سروش  »دنیای  گزارش  به 
احمدی اظهار داشت: در دو مسابقه 

جام باشگاه های آسیا و جام ریاست 
داشتم  حضور  جهانی  فدراسیون 
وخوشبختانه با کسب عنوان قهرمانی 
در این دو رویداد توانستم 3۰ امتیاز را 

به جمع امتیازات خودم اضافه کنم.
کیلوگرم   ۶3 وزن  در  افزود:  وی 
کردم.  مبارزه  خوبی  حریفان  با 

از  پور  مردانی  تیران،کامران  هادی 
تکواندوکاران جوان و خوب این وزن 
هستند. در جام ریاست با »نیاز« از 
بکستانی نیز مبارزه کردم. پس از سه 
سال نیز در فینال برابر سینا بهرامی 
بازی کردم که برایم بسیار دلچسب 

بود.
هوگوپوش وزن ۶3 کیلوگرم کشورمان 
در  موفقیت هایم  رغم  به  داد:  ادامه 
مسابقات کیش بازهم نمی توانم به 
یقین گفت که بازیکن فیکس تیم 
ملی خواهم بود. در واقع هنوز جای 
پایم محکم نشده است. به هرحال من 
تمام تلاش خودم را می کنم تا نظر 
کادر فنی را برای ورود به تیم ملی 

جلب کنم.
شاید  یادآورشد:  احمدی  سروش 
در مسابقات کیش نظر کادر فنی با 
توجه به آنالیزهایی که داشتند روی 
بازیکنان دیگری غیر از من باشد. در 
هر صورت مطیع تصمیمات کادر فنی 
هستم و هر نظری داشتند من قبول 

می کنم.
وی تصریح کرد: برای جایگاهی که 
قرار دارم سخت زحمت کشیده ام. آن 
را مفت به دست نیاوردم که راحت 
نیز از دست بدهم. تمام تلاش من 
است  کادرفنی  رضایت  جلب  ابتدا 
جهان  قهرمانی  در  موفقیت  سپس 

خواهد بود.

سروش احمدی:

هنوز جای پایم در تیم ملی تکواندو محکم نشده است

پرسپولیس شبیه خودش؛ 

برانکو می دانست
تیم برانکو که در شروع نیم فصل دوم با وجود استفاده از 
ارائه  قبولی  قابل  بازی های  بود  نتوانسته  بازیکنان جدید 
دهد مقابل صنعت نفت شبیه به خودش شد و نمایشی 
ارائه کرد تا هوادارانش را به هفته های آینده و ادامه مسیر 
در رسیدن به هت تریک قهرمانی امیدوار کند. پرسپولیس 
در این بازی مثل بازی های قبلی باز هم کنترل مسابقه را 
در دست گرفت و ضمن اینکه بازی مالکانه ای ارائه داد موفق 
به خلق موقعیت های متعددی شد. در واقع برعکس اینکه 
در بازی های قبلی خط میانی پرسپولیس موفق به ساختن 
موقعیت نمی شد این بار ترکیبی که برانکو به میدان فرستاد 
جواب داد و پرسپولیس غیر از گلی که به ثمر رساند نزدیک 
به 8-۷ موقعیت گل دیگر داشت و می توانست با نتیجه ای 

بسیار بهتر به پیروزی برسد.
این بار خبری از عالیشاه در ترکیب اصلی نبود و ترابی و 
نعمتی به عنوان هافبک کناری به بازی رفتند. نوراللهی 
هافبک دفاعی بود و بشار در راس لوزی قرار گرفت. زوج خط 
حمله هم متشکل از دو مهاجم نوک بود که به نظر می رسد 
ترکیب ایده آل تری است. معضل خط میانی پرسپولیس با 
آمادگی نوراللهی و اوج گرفتن ترابی حل شد و با اینکه نعمتی 
و رسن پرنوسان بازی می کردند اما سرخ ها با ۶۵ درصد 
مالکیت توپ 1۰ موقعیت گل ایجاد کردند که در مقایسه 
با بازی های قبلی یک پیشرفت فوق العاده بود. پرسپولیس دو 
بار تیر دروازه حریف را لرزاند و پنج شش بار دیگر دریس 
دروازه بان باانگیزه نفت دروازه تیمش را نجات داد و از این 
حیث پرسپولیس بدشانس بود چرا که شاید اگر شهاب 
گردان به جای این گلر باانگیزه در میدان بود، احتمالا برد 

سرخ ها پررنگتر هم می شد.
پرسپولیس در این بازی با وجود بارش تند باران به ریتم 
خوبی دست یافت و ضرباهنگ بازی اش را به تدریج بالا برد 
و موقعیت های زیادی ساخت .حالا با این نمایش و درخشش 
بسیاری از بازیکنان این تیم در فاز حمله مثل علیپور، بودیمیر 
و ترابی یا بازی درخشان هافبک هایی مثل نوراللهی همه به 
بازی های بعدی سرخ ها امیدوار شدند و از این به بعد شاید 
تغییرات برانکو نیز در هر بازی کمتر باشد. پرسپولیس البته 
در دفاع هم مثل بیشتر بازی های این فصل فوق العاده بود و 
تقریبا غیر از یک صحنه موقعیتی به حریف نداد تا در دفاع و 
حمله به موازنه لازم برسد و ضمن ثبت یک کلین شیت دیگر 

به سه امتیاز مهم دست یابد.
این نمایش در حالی ارائه شد که پرسپولیس به خاطر 
وجود  با  و  دوم  نیم فصل  در  استقلال  روان  بازی های 
اما در  مهره های تازه واردش تحت فشار قرار گرفته بود 
بهترین زمان ممکن و قبل از اولین بازی آسیایی اش به 
خودش آمد و در ریل موفقیت افتاد. البته خیال راحت 
برانکو و کادر فنی پرسپولیس در هفته های گذشته ناشی از 
دانش و آگاهی آنها نسبت به زمان راه افتادن تیم شان بود.

در واقع برانکو و همکارانش می دانستند که بعد از ۵-۶ 
بدنسازی کاملی پشت سر گذاشته  تیم که  این  بازی 
به  و  می افتد  راه  موقع  به  دارد  جدید  مهره  چند  و 
همین خاطر در شرایطی که همه نگران پرسپولیس و 
نمایش هایش بودند خیال برانکو و همکارانش راحت بود 
که همه چیز طبق برنامه پیش می رود. پرسپولیس در 
این فاصله افتان و خیزان پیش رفت و البته از قامت 
یک مدعی قهرمانی خارج نشد. آنها با وجود نمایش های 
نه چندان جالب از چهار بازی قبلی لیگ برتری شان ۷ 
امتیاز گرفته و در جام حذفی نیز از دو بازی فوق العاده 

سنگین و دشوار سربلند بیرون آمده بودند.
حالا پرسپولیس از ۵ بازی نیم فصل دوم لیگ به میانگین 
دو امتیاز از هر بازی دست یافته و ریتم تیم هم قبل 
از اولین بازی آسیایی همانی شده که باید. پرسپولیس 
مثل دو فصل قبل در مسیر قهرمانی لیگ برتر قرار دارد 
و در فرم خوبی فصل تازه لیگ قهرمانان آسیا را آغاز 
خواهد کرد. پرسپولیس در جام حذفی به نیمه نهایی 
رسیده، در لیگ برتر همچنان مدعی قهرمانی است و به 
زودی پا به مسابقاتی خواهد گذاشت که یک فصل در 

نیمه نهایی و فصل بعد در فینالش بوده است.

دریچه

ایران  شمشیربازی  پوش  ملی 
را  است که حقم  این  گفت: هدفم 
تمام  و  بگیرم   ۲۰۲۰ المپیک  در 
نحو  به  که  می کنیم  را  تلاشمان 
و  دهیم  انجام  را  تمرینات  احسن 
و  روزهای خوب  منتظر  شاءالله  ان 

خبرهای خوب باشید.
به گزارش »دنیای هوادار«، مجتبی 
عابدینی درباره عملکرد خود در جام 
قاهره  گرندپری  و  لهستان  جهانی 
بیان کرد: بعد از تمرینات پرفشاری 
که داشتیم به جام جهانی لهستان 
ملی پوشان  تمام  و  اعزام شدیم که 
در  اما  بودند.  بدنسازی  فشار  زیر 
خوب  عملکردمان  قاهره  گرندپری 
بود. هفته آینده هم مسابقات ایتالیا 
را داریم که برایمان مهم است. به هر 
حال فشردگی مسابقات زیاد است و 
هر دو هفته یک بار در رفت و آمد 
را  تلاشمان  تمام  خب  اما  هستیم 
می کنیم که به نحو احسن تمرینات 
ان شاءالله منتظر  و  انجام دهیم  را 
خوب  خبرهای  و  خوب  روزهای 

مسابقات  اردیبهشت  از  باشید. 
و  می شود  آغاز  المپیک  انتخابی 
خوبی  نمایش  بتوانیم  امیدوارم 

داشته باشیم.
پرسش  این  به  پاسخ  در  عابدینی 
بقیه  به  نسبت  عملکردش  که 
بین  ذره  زیر  بیشتر  شمشیربازان 
اذیت  را  او  مسئله  این  و  دارد  قرار 
ماه  تا ۷-۶  کرد:  تصریح  نمی کند، 
پیش خیلی برایم مهم بود و اذیت 
می شدم اما روی خودم کار کردم و 
اصلًا دیگر برایم مهم نیست که زیر 
ذره بین هستم. به هر کارشناسان 
ورزش و مردم درک می کنند هر دو 
هفته یک بار باید به مسابقه برویم 
شرایط  داریم.  طولانی  پروازهای  و 
سخت است از این رو کسی خودش 
می کنم.  درک  بگذارد  ما  جای  را 
بلکه  من  تنها  نه  فکر  تمام  اکنون 
علی پاکدامن، محمد رهبری و دیگر 
وهله  در  که  است  این  ورزشکاران 
اول سهمیه المپیک بگیریم. انتقاد 
قبول  ما  هم  باشد  پیشنهادی  یا 

می کنیم و هدف همه ما یک چیز 
است و آن گرفتن سهمیه المپیک 

است.
می شود  گفته  اینکه  مورد  در  او 
دنبال  المپیک ۲۰۲۰  در  عابدینی 
بگیرد،  را  خودش  حق  است  این 
تاکید کرد: قطعاً هدفم این است که 
حقم را در المپیک ۲۰۲۰ بگیرم و 
تمام فکرم این است که المپیک ریو 

را جبران کنم.
پرسش  این  به  پاسخ  در  عابدینی 
در  شمشیربازی  می کند  فکر  که 

باشد،  المپیک ۲۰۲۰ شگفتی ساز 
همیشه  شمشیربازی  کرد:  تصریح 
است.  کرده  زده  شگفت  را  همه 
مطمئناً در المپیک ۲۰۲۰ هم کار 

خارق العاده ای انجام می دهد.
او در مورد اینکه سال تحویل باید در 
مسابقات مجارستان باشد، گفت: به 
هر حال کنار خانواده نبودن سخت 
است اما کاری نمی توان انجام داد. ما 
هدفی داریم که باید خیلی چیزها را 
فدا کنیم و یکی هم همین است که 

در کنار خانواده نیستیم.

زیر ذره بین بودن دیگر اذیتم نمی کند

عابدینی: حقم را در
المپیک 2۰2۰ می گیرم

رونوشت آگهی حصر وراثت  
به شرح  شناسنامه شماره ۲1۴  دارای  پور  خانم صدیقه جهان 
گواهی  درخواست  این شورا  از  به کلاسه9۷/11/8۷  دادخواست 
حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان کاظم علمی 
بشناسنامه شماره 3۴۲ در تاریخ 139۲/۴/11 اقامتگاه دائمی خود 
بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 

1 - صدیقه جهان پور ش ش ۲1۴ تولد 133۵/1/۷ فرزند غلامحسین 
همسر متوفی

۲- جعفر علمی ش ش 98۰۵ تولد 13۵1/۵/۷ فرزند کاظم پسر متوفی
3- اکبر علمی ش ش 9۴۷۴ تولد 13۵۴/9/۲9 فرزند کاظم پسر متوفی
۴- رضا علمی ش ش ۶۵۲9 تولد 13۶۵/۶/۲۶ فرزند کاظم پسر متوفی
۵- اصغر علمی ش ش ۲۲89 تولد 13۵۷/۶/۲9 فرزند کاظم پسر متوفی
۶- رقیه علمی ش ش ۲1۷۷ تولد 13۵9/1/1 فرزند کاظم دختر متوفی
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی 
می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از 
تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی 

صادر خواهد شد %م  97/65285/ف
رئیس شعبه 3 شورای حل اختلاف کرج

رونوشت آگهی حصر وراثت  
کلاسه  به  دادخواست  شرح  به   13۴۰ شماره  شناسنامه  دارای  آبادی  علی  یاری  زهرا  خانم 
9۷۰۷۴۰/1۴/9۷ از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان 
حسین وهابی احمدآباد بشناسنامه شماره 1۶ در تاریخ 139۷/9/1۰ اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی 

گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
1 - زهرا یاری علی آبادی ت 13۴۰ ش 3 فرزند اکبر - همسر متوفی
۲- حوریه وهابی احمد آباد ت 13۲1 ش  فرزند بابا - خواهر متوفی

 97/65286/ف
رئیس شعبه 14 شورای حل اختلاف کرج

برای دانلود فایل پی دی اف همه شماره های روزنامه به سایت
 » دنیای هوادار«  مراجعه کنید

WWW. Donyaye Havadar.ir
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

5 ورزشی

میثم تیموری در لیست
 آسیایی استقلال

مدافع چپ استقلال با تصمیم شفر نامش در لیست این تیم 
برای بازی با الدحیل قرار گرفت.

میثم تیموری در این فصل فرصت کمی برای بازی کردن پیدا 
کرده است و در این بین شایعاتی به راه افتاده بود که او برای 

بازی با الدحیل همراه تیم به قطر هم نمی روند.
با این حال مصدومیت طارق همام، علی کریمی و الهیار 
صیادمنش و محرومیت روزبه چشمی از بازی با الدحیل باعث 
شد شفر تصمیم بگیرد نام میثم تیموری را برای این بازی در 

لیست استقلال قرار بدهد.

بازگشت کامیابی نیا به
 تمرینات گروهی

هافبک مصدوم پرسپولیس در تمرین گروهی امروز حضور 
یافت تا آمادگی اش مورد بررسی قرار گیرد.

کمال کامیابی نیا،هافبک دفاعی پرسپولیس که در دیدار 
مقابل نفت مسجد سلیمان دچار مصدومیت شده بود، بعد از 
پشت سر گذاشتن تمرینات اختصاصی و فیزیوتراپی از دیروز 
در تمرینات گروهی حضور یافته است تا در لیست آماده 

سازی این تیم برای جدال با پاختاکور قرار گیرد.
دچار  سلیمان  مسجد  نفت  با  دیدار  در  که  نیا  کامیابی 
مصدومیت شده بود، اکنون شرایط لازم برای بازگشت را 
کسب کرده و امیدوار است با آمادگی کامل شرایط حضور 

برابر اولین حریف آسیایی را کسب کند.

چرا یادگار مقابل سپاهان پر نشد؟
در حالی که انتظار می رفت هواداران تیم تراکتورسازی 
تبریز همچون بازی با استقلال ورزشگاه یادگار را پر کنند، 

اما نزدیک به ۲۵ هزار سکوی این استادیوم خالی ماند.
قرمزهای تبریزی سپاهان را هم از پیش رو برداشتند اما این 
نتیجه در شرایطی رقم خورد که سکوهای یادگار امام جای 
خالی نسبتا زیادی را داشتند و برخلاف تصور بسیاری از 
هواداران، تراکتوری ها ورزشگاه را برای این بازی پر نکردند.

یکی از مهم ترین دلایل این اتفاق، سرمای شدید شهر تبریز 
در روز جمعه بود. بارش برف نیز باعث شد تا دمای هوا در 
دقایقی از روز به کمتر از صفر برسد و باعث شود هواداران 
به سختی روی صندلی های سفت و برفی استادیوم بزرگ 

شهر مستقر شوند.
دلیل دیگر نیز می تواند افزایش بهای بلیت در نیم فصل 
دوم باشد. تراکتوری ها در نیم فصل اول با پانصد تومان و 
هزار تومان بلیت بازی را تهیه می کردند اما در نیم فصل 
دوم قیمت بلیت ابتدا به 3 هزار تومان و برای بازی دیروز 
به ۵ هزار تومان رسید. البته حضور پرشمار اتوبوس های 
خط واحد در نقاط مختلف شهر، این امکان را به پرشورهای 
تراکتوری می داد تا راه ناهموار و کوهستانی یادگار امام را 
با سهولت بیشتری نسبت به گذشته طی کنند. هرچند که 

همچنان مشکلاتی جدی در این زمینه وجود دارد.

استقلال تهاجمی ترین تیم نیم فصل دوم
با گذشت ۵ هفته از نیم فصل دوم لیگ برتر، استقلال و 
تراکتورسازی دارای بهترین خطوط حمله و دفاع این نیم فصل 
هستند.. در حالی که ۵ هفته از نیم فصل دوم رقابتهای 
لیگ برتر گذشته است، استقلال در مجموع دارای بهترین 

عملکرد در بین 1۶ تیم حاضر در این مسابقات است.
آبی پوشان در حالی در صدر جدول فرضی نیم فصل دوم 
قرار دارند که بهترین عملکرد را در خط حمله نیز به خود 
اختصاص داده اند. شاگردان شفر در ۵ بازی نیم فصل دوم 
1۲ بار موفق به گلزنی شده اند تا هجومی ترین تیم نیم 

فصل دوم باشند.

خبر

در  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  سایت 
گزارشی به بررسی بازی های نخست 
هفته  اول لیگ قهرمانان آسیا پرداخت.

اول  هوادار«،هفته   »دنیای  گزارش  به 
دور رفت مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
آسیا از این هفته  آغاز می شود و سه 
نماینده فوتبال ایران یعنی پرسپولیس، 
برابر  باید  ذوب آهن  استقلال، 

حریفانشان قرار گیرند.

پرسپولیس - پاختاکور
در  فصل  این  در  حاضر  تیم   1۶ از 
لیگ قهرمانان آسیا در منطقه غرب 
پرسپولیس بهترین نتیجه را در فصل 
گذشته گرفت و به فینال رسید اما برابر 
کاشیمای ژاپن ۲ بر یک شکست خورد. 
حال  در  ایوانکوویچ  برانکو  شاگردان 
حاضر در ورزشگاه آزادی کارشان را در 
حالی شروع می کنند که فصل گذشته 
قهرمانان آسیا  لیگ  این ورزشگاه  در 
پایان  ناراحتی برای پرسپولیس به  با 

رسید. آنها هم اکنون باید برابر پاختاکور 
ازبکستان قرار گیرند که توانست نیرو 
هوایی عراق قهرمان AFC کاپ را در 

پلی آف شکست دهد.

الدحیل - استقلال
مانند گروه B رقابت های این گروه هم 
تکرار بازی های سال گذشته است. تیم 
قدرتمند العین و الهلال در یک گروه 

قرار گرفتند و این بار باید در امارات برابر 
هم قرار گیرند.

خرید  با  توانسته  که  قطر  قهرمان 
بازیکنانی همچون مهدی بن عطیه 
با  شود  قدرتمند  ناکاجیما  شویا  و 
تیم قدرتمند تهرانی رقابت خواهد 
گادوین  است  توانسته  که  داشت 
پرسپولیس  خود  رقیب  از  را  منشا 

جذب کند.

ذوب آهن - الزوراء
الزوراء برای اولین بار از سال ۲۰۰۷ در 
لیگ قهرمانان آسیا حاضر خواهد بود. 
آنها در چهار دوره AFC کاپ از آن 
زمان تاکنون حاضر بودند. تیم اصفهانی 
پلی آف  در  را  الغرافه  توانست  که 
شکست دهد، مرحله قبل فوق العاده 
ظاهر شد. آنها شکست ۲ بر صفر را با 

برتری 3 بر ۲ عوض کردند.

گزارش AFC از بازی های هفته  نخست لیگ قهرمانان آسیا  

سرمربی تیم ملی فوتبال ایران ابراز 
امیدواری کرد تیم تحت هدایت او 
به مقام قهرمانی کوپا آمه ریکا دست 

یابد.
کارلوس  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
کی روش، سرمربی پیشین تیم ملی 
فوتبال ایران که در حال حاضر هدایت 
تیم ملی فوتبال کلمبیا را برعهده گرفته 

است، در بخشی از گفت وگوی ویدئویی 
با سایت donbalon گفت که خودش 
را برای حضور قدرتمند در کوپا آمه ریکا 

آماده می کند.
کارلوس کی روش درباره حضور در کوپا 
آمه ریکا برزیل، گفت : سه مساله ساده 
در این میان وجود دارد که امیدواریم به 
آن دست یابیم. در ابتدا حفظ شخصیت 

تیم که به دست آورده است، پیشرفت 
نتایج که آن را نیز کسب کرده ایم و 
فهرست  در  ما  که  نهایت چیزی  در 
غیرممکن ها قرار می دهیم و آن هم 

»قهرمانی« است.
فوتبال  ملی  تیم  پیشین  سرمربی 
ایران در دو هفته اخیر با سفر به اروپا 
بازی های بازیکنان تیم ملی کشورش از 

جمله خامس رودریگس، رادامل فالکائو، 
داوید اوستینا، کارلوس باکا و سانتیاگو 

آریاس را از نزدیک مشاهده کرد.
تیم ملی فوتبال کلمبیا در اولین حضور 
دیداری  در  باید  کی روش  کارلوس 
دوستانه برابر ژاپن قرار گیرد و چهار روز 
بعد برابر کره جنوبی دیگر تیم آسیایی 

صف آرایی کند.

کی روش: می خواهیم با کلمبیا قهرمان کوپا شویم

امیر اسدی - استقلال در بازی های 
اخیر به قدری درخشیده که نام خود 
را به عنوان یک مدعی جدی برای 
کرده  مطرح  قهرمانی  عنوان  کسب 

است.
از  هوادار«،اگر  »دنیای  گزارش  به 
فاکتور  تراکتورسازی  مقابل  بازی 
در  صفر  بر  یک  شکست  بگیریم- 
نمایش جذابی  تبریز- استقلال هم 
ارائه داده و هم نتایج درخشانی کسب 
کرده. استقلال در ۵بازی از ۶ دیدار 
اخیر خود در لیگ برتر گل زده و رقبا 
را با اختلاف بالا شکست داده. به این 
آمار دقت کنید. برد ۵ بر صفر مقابل 
پیکان،  پیروزی ۴-۰برابر  سپیدرود، 
پارس جنوبی جم،  مقابل   ۰-۲ برد 
در  و  ذوب آهن  برابر   ۰-3 پیروزی 
مقابل  صفر  بر  یک  پیروزی  نهایت 

فولاد.

به  1۷گل  ۵بازی  این  در  استقلال 
ثمر رسانده، یعنی به طور میانگین 
گل  از 3  بیش  بازی  هر  ازای  به  و 
دلایل  که  فوق العاده  آماری  زده. 
متعددی هم دارد. ابتدا اضافه شدن 
چند بازیکن جدید به ترکیب و البته 
تغییرات اندک در فهرست بازیکنان 
در  نکته   مهمترین  شاید  که  اصلی 
بازی های اخیر استقلال باشد. وینفرد 
شفر در نیم فصل دوم و بخصوص دو 
سه بازی گذشته سعی کرده تا جایی 
که امکان دارد دست به ترکیب ثابت 
مسیر  در  را  بازیکنان  مدام  و  نزند 
نیمکت به زمین و بالعکس قرار ندهد.

مقابل  استقلال  ترکیب  به 
پژمان  کنید.  نگاه  پارس جنوبی جم 
منتظری و محمد دانشگر زوج مرکز 
وریا  دادند،  تشکیل  را  دفاع  خط 
غفوری دفاع راست بود و امید نورافکن 

فرشید  چشمی،  روزبه  چپ.  دفاع 
باقری و آیاندا پاتوسی در مرکز خط 
میانی بازی کردند، الله یار صیادمنش 
راست  بال های  اسماعیلی  فرشید  و 
و چپ بودند و گادوین منشا هم در 
نوک خط حمله حضور داشت. این 
ترکیب، بدون حتی یک تغییر مقابل 
ذوب آهن هم به زمین رفت و پیروزی 
3-۰ را رقم زد. یک برد ارزشمند و 
یک بازی جذاب از سوی تیمی که 
باشد،  داشته  ثبات  اگر  داد  نشان 
به دست  هم  بیشتری  موفقیت های 

می آورد.
برای بازی مقابل فولاد، استقلال یک 
چشمی  روزبه  داشت.  بزرگ  غایب 
به  تیم  همراه  محرومیت  دلیل  به 
اهواز نرفت و وینفرد شفر هم از امید 
نورافکن به عنوان جانشین او استفاده 
باعث  که  اجباری  تغییر  یک  کرد. 
شد آرمین سهرابیان به ترکیب ثابت 
برگردد و نقش جانشین امید نورافکن 
مهدی  کند.  بازی  چپ  دفاع  در  را 
حضور  چندین  از  بعد  هم  رحمتی 
متوالی درون دروازه ی استقلال روی 
نمایش  به  نوبت  تا  نیمکت نشست 

حسین حسینی برسد.
استقلال از یک بازی حساس در اهواز، 
3 امتیاز ارزشمند دشت کرد. حداکثر 
امتیاز با انجام یک بازی زیبا و جذاب. 
برد در اهواز ثابت کرد که استقلال، 

با ثبات می تواند مرزهای بیشتری را 
فتح کند و به نتایج ویژه ای برسد. حالا 
پژمان منتظری و محمد دانشگر به 
درک متقابلی از بازی یکدیگر دست 
یافته اند، وریا غفوری به پست اصلی 
صیادمنش  الله یار  البته  و  برگشته 
که  می دانند  هم  منشا  گادوین  و 
بسازند.  موقعیت  هم  برای  چگونه 
قبل  به  نسبت  اسماعیلی  فرشید 
آماده تر شده و البعته فرشید باقری 
هم توانسته بهترین بازی های فصل 
خود را به نمایش بگذارد. به اینها باید 
تعویض های طلایی را هم اضافه کرد. 
از ایسما گرفته تا داریوش شجاعیان و 
حتی محسن کریمی که نشان داده اند 

عطش حضور در زمین را دارند.
شفر،  وینفرد  از  انتقادها  از  یکی 
تغییرات مداومی بود که در ترکیب 
اصلی انجام می داد. در نیم فصل اول، 
استقلال را با یک ترکیب در دو بازی 
متوالی نمی دیدیم اما حالا این اتفاق 
را مشاهده می کنیم و البته نتایج هم 
گویای پیشرفت تیم شفر است. تیمی 
که با ادامه ی این روند و حفظ ثبات 
می تواند حتی عنوان قهرمانی لیگ 
هجدهم را کسب کند. بخصوص که 
باقی  پایان فصل  تا  هنوز 1۰ هفته 
مانده و استقلال هم فاصله ی امتیازی 
داده  کاهش  با صدر جدول  را  خود 

است.

ثبات تحول بزرگ در تفکرات وینفرد شفر
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به موجب پرونده کلاسه اجرایی 9۶۰۰۲۶ صادره از شعبه ۲3 
دادگاه عمومی حقوقی مجتمع شهید بهشتی تهران و کلاسه 
کرج 9۶۲13۲ محکوم له مجید کریم زاده آقا علی با وکالت 
هادی پرنیان و علیه مهرشاد صادق فرزند سیروس ومحکوم 
علیه محکوم است به پرداخت مبلغ1۷/۰۴۵/8۰۵/۰۰۰ ریال 
در حق محکوم له و مبلغ۵1۶/۰۰۰/۰۰۰  ریال نیم عشر دولتی 
با توجه به اینکه اجرائیه صادره به محکوم علیه ابلاغ شده و در 
مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به 
درخواست محکوم له به منظور استیفای محکوم به و هزینه 
اجرایی متعلق و معرفی از سوی این اجرا توقیف و توسط 
کارشناس رسمی دادگستری به شرح زیر توصیف و ارزیابی 
شده و مقرر است در مورخ 1398/1/19  از ساعت 9الی 1۰ در 
محل اجرای احکام مدنی )واقع در کرج بالاتر از میدان طالقانی 
- دادگستری کرج( از طریق مزایده فروش می رسد مزایده از 
قیمت 3۰/۵۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال نظریه کارشناسی شروع می 
شود و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را 
پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد ده درصد وجه مزایده في 
المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار 
اخذ و الباقی ظرف یکماه از وی وصول خواهد شد و پس از 
انجام مراحل قانونی و صدور حکم تملیک مورد مزایده بنام 
خریدار منتقل خواهد شد در صورتیکه در مهلت مقرر خریدار 
وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه 
های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد کلیه 
هزینه های نقل و انتقال به عهده محکوم علیه است و از محل 
فروش پرداخت خواهد شد طرفین می تواند ظرف یک هفته از 
تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در 
این صورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده 
به نام خریدار منتقل نخواهد شد ضمنا طالبین به شرکت در 
مزایده می توانند ظرف پنج روز قبل از مزایده با اطلاع این اجرا 
از مال مورد مزایده بازدید نمایند چنانچه روز مزایده مصادف با 
ایام تعطیل باشد روز بعد در همان ساعت ومکان برگزار خواهد 

شد.
مال مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است 
بازگشت به نامه شماره 9۶۲13۲ مورخ 9۷/1۰/۵ در خصوص 
ارزیابی پلاک های 3۴ و 88 و89 و9۰فرعی از ۷ اصلی بر 
اساس هماهنگی بعمل آمده به همراه خواهان از محل مورد 
نظر واقع در جاده ماهدشت، خیابان اتحاد،. بعد از کارخانه ارد 
اتحاد با مختصات UTM: ۴8۷۷۰8۰ 39۵۴31۰ واقع 39 
ZONE بازدید بعمل آمده و پس از بررسی های صورت 

گرفته نتیجه آن بشرح ذیل باستحضار می رسد:
بررسی اسناد و مدارک

بر اساس تصویر اسناد و مدارک ابرازی پلاک های ثبتی فوق 
دارای چهار جلد سند مالکیت به شرح ذیل میباشد: الف- سند 
مالکیت به شماره سریال ۶1۴۴۶۷ )الف - 8۵( که به شماره 
۲۴33۶ در صفحه ۴۶1 دفتر املاک به شماره 18۰ جهت 
ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت ۲۰19 متر مربع قطعه 
۲۶ تفکیکی ، پلاک 3۴ فرعی از هفت اصلی مفروز از پلاک 
1۰ فرعی از اصلی مذکور واقع در جعفر اباد شهریار که در تاریخ 
هجدم مرداد هشتاد و شش بر اساس سند انتقالی از وارث 
مرحوم ابوالقاسم سهراب پور و بر اساس سند شماره 11۶9۵ 

مورخ 8۵/9/۲۷ دفتر خانه ۵8 کرج و اقرارنامه شماره ۲9۰۶۵ 
مورخ  8۶/۴/۲3  دفترخانه 19 شهرری بنام آقای جواد حسینی 
فرزانه ثبت و صادر گردیده است که حدود اربعه آن به شرح 
ذیل می باشد. شمالا  بطول ۴8/ ۲9 متر به قطعه ۲1 تفکیکی-  
شرقا بطول ۶۵/19 متر به قطعه ۲۷ تفکیکی - جنوبا بطول 
3۲متر به خیابان 1۰ متری احداثی - غربا بطول ۶۶ متربه 

قطعه ۲۵ تفکیکی 
این قطعه زمین فاقد هرگونه بنا بوده و از ضلع شمال غرب و 
جنوب دارای دیوارکشی می باشد. ب: سند مالکیت به شماره 
سریال ۲3۶3۴9 )الف - 83( که تحت شماره ۲۴۲۷۴ در 
صفحه  1۴۵ دفتر املاک شماره 18۰ جهت ششدانگ یک 
قطعه زمین به مساحت ۲۰19 متر مربع قطعه ۲۷ تفکیکی 
، پلاک ثبتی به شماره 9۰ فرعی از ۷ اصلی مفروز شده از 
پلاک 1۰ فرعی از اصلی مذکور واقع در جعفر آباد شهریار 
که در ازاء سهم مشاعی مفروزا در سهم آقای عزت اله رفیعی 
قرار گرفته است و سند مالکیت در تاریخ 13۵۲/۴/۲ثبت و 
صادر گردیده است این پلاک بر اساس سند شماره 1۵393 
مورخ ۷۴/۲/۵ دفتر ۴۲3 تهران به خانم بانو فروغ تاس گر و 
متعاقبا بر اساس سند شماره 9۴۷9۷ مورخ ۷۴/۷/18 دفتر 
یک شهریار به آقای کریم عابدی طارمی و نهایتا بر اساس سند 
شماره 8۴8۵3 مورخ 8۵/۷/۲۲ دفتر 19 کرج به آقای سید 
جواد حسینی فرزانه انتقال یافته است که حدود اربعه آن به 

شرح ذیل می باشد. 
شمالا بطول ۲9/۴8 متر به قطعه ۲۰ تفکیکی - شرقا بطول 
۶۵/8۰  متر به قطعه ۲8 تفکیکی- جنوبا بطول 3۲ متر به 
خیابان 1۰ متری احداثی - غربا بطول ۶۵/۵۰ متر به قطعه 

۲۶ تفکیکی 
این پلاک فاقد بنا بوده است و از ظلع شمال وجنوب دارای 

دیوار کشی می باشد.
ج: سند مالکیت به شماره سریال ۶۰۷9۶1 )الف-8۵( که به 
شماره ۲۴۲۷3 در صفحه 1۴1 دفتر املاک به شماره 18۰ 
در تاریخ دوم تیرماه 13۵۲ جهت ششدانگ یک قطعه زمین 
به مساحت ۲۰19 مترمربع قطعه ۲8 تفکیکی ، پلاک شماره 
از پلاک شماره 1۰  89 فرعی از هفت اصلی مفروز شده 
فرعی از اصلی مذکور واقع در قریه جعفرآباد شهریار حوزه 
شهرستان کرج که در ازاء سهم مشاعی مفروزا در سهم آقای 
عزت اله رفیعی قرار گرفته است. این پلاک بر اساس سند 
شماره 1۵393 مورخ ۵۴/1۲/۵ دفترخانه ۴۲۲ تهران به خانم 
بانو فروغ تاس گر و سپس بر اساس سند شماره 9۶۰۵۵۶ 
مورخ۷۵/8/1۶ دفترخانه یک کرج به آقای هیبت اله بهرامی و 
متعاقبا بر اساس سند شماره 9۶891 مورخ ۷۶/3/۲۴ دفترخانه 
یک کرج سه دانگ مشاع از ششدانگ آن به خانم عزت عزیز 
آبادی فراهانی انتقال می یابد. نهایتا بر اساس سند شماره 
1۰۴11۵ مورخه 8۰/1۰/۲۵ دفتر خانه یک کرج سه دانگ 
مشاع مورد ثبت عرصأ و اعیانا )ضمن سه دانگ مشاع دیگر به 
حفظ حقوق بانک مربوطه( به آقای سید جواد حسینی فرزانه 
انتقال می یابد. سه دانگ دیگر که بر اساس سند با شماره 
سریال ۶۰۷9۶۰ )الف - 8۵( و بر اساس ثبت بشماره 9۷819 
از صفحه ۵9۴ دفتر 1۰۴11۵ مورخه 8۰/1/۲۵ دفترخانه یک 
کرج به آقای جواد حسینی فرزانه انتقال می باید حدود اربعه 

این پلاک به شرح ذیل میباشد.
شمالا بطول ۲9/۴8  متربه قطعه 19 تفکیکی -  شرقا بطول 
۶۵/8۰ متر به قطعه ۲9تفکیکی -  جنوبا بطول 3۲متر به 
خیابان 1۰ متری احداثی - غربا بطول ۶۵/8۰ متر به قطعه 

۲۷ تفکیکی
شمال  ضلع  از  و  بوده  واعیانی  بنا  دارای  پلاک  این 

وجنوب دارای دیوارکشی می باشد. 
د: سند مالکیت به شماره سریال ۶۰۷9۵9 )الف- 8۵( که 
ذیل ثبت به شماره ۲۴۲۶۶ در صفحه 89 از دفتر 18۰ در 
تاریخ 13۵۶/۴/۲جهت ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 
۲۰19 مترمربع قطعه ۲9تفکیکی پلاک شماره 88 فرعی 
از ۷ اصلی مفروز شده از پلاک 1۰ فرعی از اصلی نامبرده 
واقع در قریه جعفراباد شهریار حوزه شهرستان کرج که در 
ازاء سهم مشاعی مفروزا در سهم آقای عزت اله رفیعی قرار 
گرفته است این پلاک بر اساس سند شماره 1۵393 مورخ 
۵۴/1۲/۵ دفترخانه ۴۲۲ تهران به خانم فروغ تاس گر وسپس 
بر اساس سند شماره 3۴۶ مورخ ۷۶/۴/1۷ دفترخانه ۴۶8 
تهران به آقای محمد علی جان ونهایتا در تاریخ 8۰/1/۲۵ بر 
اساس سند شماره 1۰۴11۶ دفترخانه یک کرج به آقای جواد 
حسینی فرزانه انتقال یافته است که حدود اربعه آن به شرح 

ذیل می باشد.
شما لا بطول ۲9/۴8 متربه قطعه 18 تفکیکی - شرقا بطول 
۶۵/۷۵ متربه به خیابان 11متری - جنوبا بطول 3۲ متر به 
خیابان 1۰ متری- غربا بطول ۶۵/8۰ متر به قطعه ۲8 تفکیکی

این پلاک دارای بنا و دیوارکشی در ضلع شمال شرق 
و جنوب می باشد.

شماره  نامه  اساس  بر  است  ذکر  قابل 
سازمان   139۶/1۲/۵ مورخه   139۶۰۶۰31۰۵۷۰۰1۴۰۶
ثبت اسناد و املاک کشور پلاکهای 3۴ و 88 و 89 و 9۰ 
همگی فرعی از ۷ اصلی ملکی سید جواد فرزانه بموجب سند 
رهنی 1۴8۶ مورخ 89/9/9 دفترخانه 1۵99 تهران در رهن 
بانک ملت بوده است که طی نامه شماره ۵9 مورخ 9۰/1/۲۴ 
بانک ملت از پلاکهای مذکور فک رهن به عمل آمده است 
ودر رهن نمیباشند. همچنین مازاد بازداشتی اول در قبال 
مبلغ  1۲/3۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال به نفع مجیدکریم زاده آقا علی 
فرزند اکبر طی پرونده تامین خواسته 9۷۰31۲ شعبه چهارم 
دادگاه حقوقی شهید بهشتی تهران و کلاسه پرونده 9۷۲۵۰۰ 
شعبه دوم اجرای احکام مدنی )ویژه نیابت( دادگستری کرج 

بازداشت می باشد.
تشریح وضع موجود: در محل فوق و در محدوده قطعات 

۲8 و ۲9 تفکیکی بناهایی به شرح ذیل موجود می باشد
1- در ضلع جنوبی قطعه ۲9 تفکیکی سوله ای به مساحت 
۲1۵ متر مربع و با دهانه 1۲ متر مربع و ارتفاع تاج 8 متر که 
دارای یک ونیم طبقه در ضلع جنوب آن و به مساحت ۷8 متر 
مربع می باشد. واقع گردیده که کف این سوله سنگ و پوشش 
دیواره های آن نیز سنگ می باشد این سوله در مجاورت سوله 
دیگری به مساحت 1۷8 متر مربع و با ارتفاع تقریبی ۴/۵ متر 
قرار گرفته است که دسترسی این دو سوله با یک درب ورودی 
نفر رومی باشد. ۲- سوله ای به مساحت 3۵۰ متر مربع با 
ارتفاع کناره ۶/8۵ متر و ارتفاع تاج 8 متر که دارای یک و نیم 

طبقه به مساحت ۵۰ متر مربع در ضلع شمالی خود می باشد. 
این سوله از ضلع شرق و غرب به دو سوله کوچکتر هریک به 
مساحت ۲۰۵ متر مربع و ارتفاع 3/۵ تعریف گردیده که هر 
یک دارای دهانه 8/۵ متری بوده و با کف سنگ و پوشش 
دیواره های سنگ بعنوان واحد شستشو وسنگ شوری در 
دست بهره برداری می باشند این بناها در ضلع شمالی قطعات 

۲8 و ۲9 واقع گردیده اند.
3- بنای اداری به مساحت تقریبی ۲۴۰ مترمربع وسرویس 
بهداشتی به مساحت ۴۴ مترمربع نیز در قطعه ۲9 تفکیکی 

واقع گردیده اند.
۴- همچنین بنای دیگری در دو طبقه شامل زیرزمین و 
همکف و به مساحت ۲۰ مترمربع در هر طبقه در ضلع شمالی 
سوله ردیف یک موجود بوده که بعنوان موتورخانه )زیرزمین  
ونگهبانی( ) همکف( در دست بهره برداری بوده است. این 
ساختمانها دارای انشعاب آب و برق و گاز می باشد. مجموع 
سوله های موجود به مساحت تقریبی 11۵۰ متر مربع و بنای 
اداری مسکونی و سرویس های بهداشتی مجموعا به مساحت 
3۴۰ متر مربع می باشد که همه بناهای فوق در قطعات ۲8 
و ۲9 واقع گردیده اند که محوطه آنها نیز اسفالت میباشد. 
همچنین این پلاکها دارای پایان کار بشماره ۶۲89 به تاریخ 

89/۵/۲ می باشد.
جمع بندی و نتیجه گیری:

پلاکهای ثبتی فوق بصورت مجزا و به شرح ذیل براورد و 
ارزیابی می گردند.

1-پلاک ثبتی۷/3۴ قطعه ۲۶ تفکیکی به مساحت ۲۰19 
مترمربع بصورت ششدانگ تخلیه و بدون در نظر گرفتن 
هرگونه دیون متصوره در صورت بلا معارض بودن و نبود 
هرگونه مشکل قانونی جهت نقل وانتقال از سوی مراجع ذیربط 
مجموعا به مبلغ 3/۴۵۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال معادل سیصد و چهل 

و پنج میلیون تومان . 
۲ - پلاک ثبتی ۷/9۰ قطعه ۲۷ تفکیکی به مساحت ۲۰19 
مترمربع بصورت ششدانگ تخلیه و بدون در نظر گرفتن 
هرگونه دیون متصوره درصورت بلامعارض بودن یا نبودن 
هرگونه مشکل قانونی جهت نقل و انتقال از سوی مراجع 
ذیربط مجموعا به مبلغ 3/۴۵۰/۰۰۰/۰۰۰ریال معادل سیصدو 

چهل و پنج میلیون تومان. 
3- پلاک ثبتی ۷/89 قطعه ۲8 و پلاک ثبتی ۷/88 قطعه ۲9 
تفکیکی با توجه به وجود بنای مشترک در عرصه آنها بصورت 
مجموع ، تخلیه و بدون در نظر گرفتن هرگونه بدهی متصوره 
و در صورت بلامعارض بودن و وجود پایان کار جهت بناهای 
موجود و نبود هرگونه مشکل قانونی جهت نقل و انتقال از 
سوی مراجع ذیربط برابر 3۰/۵۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال معادل سه 

میلیارد و پنجاه میلیون تومان.
لذا مجموعه پلاکهای فوق با اعیانیهای موجود بدون در 
نظر گرفتن هرگونه بدهی به اشخاص حقیقی و حقوقی 
مجموعا برابر3۷/۴۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال معادل سه میلیارد 
و هفتصد و چهل میلیون تومان ارزیابی و قیمت گذاری 

میگردد.
97/65287/ف

دادورز نیابت کرج - شهرستانی

آگهی مزایده اموال منقول )نوبت اول( 

معاون پارلمانی و امور حقوقی وزارت ورزش 
با استعفا از مسئولیت خود در این وزارتخانه 
راهی وزارت کار شد تا حضورش به عنوان 
یکی از کاندیداهای اصلی ریاست فدراسیون 

کشتی منتفی شود.

به گزارش »دنیای هوادار«، بعد از حرف و 
حدیث های چند ماه اخیر پیرامون تمایل 
امیررضا خادم به جدایی از سمت معاون 
وزارت  مجلس  امور  و  پارلمانی  حقوقی، 
درخواست  ارسال  با  و  جوانان،  و  ورزش 
ماموریت وی از سوی وزارت کار،  خادم نیز 
استعفای خود را تقدیم مسعود سلطانی فر 

وزیر ورزش و جوانان کرد.
حال باید منتظر پاسخ وزیر به استعفای او 

بود. موضوعی که به نظرمی رسد با توجه 
به اصرار خادم با موافقت وزیر ورزش روبرو 
شود. به این ترتیب با حضور خادم در وزارت 
کار عملا حضور وی در انتخابات فدراسیون 
کشتی نیز منتفی شده و دیگر در جمع 

کاندیداها نخواهد بود.
سوال اینجاست با توجه به اخباری که طی 
هفته های اخیر از تمایل امیررضا خادم برای 
حضور در  فدراسیون کشتی به گوش می 
برای  وی  قطعی  تصمیم  گویای  و  رسید 
حضور در انتخابات فدراسیون بود، چه چیز 
باعث تغییر موضع او شده و خادم ترجیح 

داده به وزارت کار کوچ کند؟
اول  احتمال وجود دارد؛  این میان دو  در 
اینکه شاید از ابتدا همه این جنجال های 

رسانه ای تنها به قصد دیده شدن و بر سر 
زبان افتادن مجدد نام امیر  خادم بوده و 
وی همانطور که چند ماه پیش هم گفته 
بود توافقاتی که با وزیر رفاه، کار و تامین 
اجتماعی کرده بود، اساسا تصمیمی برای 

ورود به کشتی نداشته است.
دوم اینکه شاید وی به این قطعیت رسیده 
که وزارت ورزش با توجه به اختلاف نظر 
با رسول خادم، تمایلی به حضور مجدد 
یک مدیر گوش شکسته در راس کشتی 
ندارد و به همین خاطر انتخابات کشتی را 
به تاخیر می اندازد تا با گذر زمان و روند 
اختلافات و خودزنی برخی اهالی کشتی، 
در نهایت به گزینه ای سیاسی و خارج از 

خانواده کشتی برسد!

حضور در کشتی منتفی شد؟

خادم از معاونت وزارت ورزش استعفا کرد
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تاکید  با  آهن  ذوب  فوتبال  تیم  سرمربی 
بر اینکه برایش فرق نمی کند کدام تیم 
بازیهای  فشردگی  گفت:  شود،  قهرمان 
داخلی و آسیایی ما بسیار زیاد است و این 

موضوع کار را بسیار دشوار می کند.
فوتبال  تیم  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
نماینده   3 از  یکی  اصفهان  آهن  ذوب 
کشورمان در لیگ قهرمانان آسیا است که 
بعد از دو پیروزی در مرحله پلی آف مقابل 
این  الغرافه راهی مرحله گروهی  و  الکویت 

مسابقات شد.
علیرضا منصوریان سرمربی این تیم که کارش 
در آسیا را از روز دوشنبه 13 اسفند آغاز می 
کند، در گفتگو با خبرنگار مهر در خصوص 

آخرین وضعیت تیمش توضیحاتی داد.

بازی با ماشین سازی
ماشین سازی یکی از تیم های خوب این فصل 
و به خصوص در نیم فصل دوم است که نتایج 
آن هم این موضوع را تایید می کند. ما بعد 
از بازی با استقلال کار سختی برای ریکاوری 
روحی بازیکنان داشتیم و فکر می کنم اینکار 
به بهترین شکل انجام شد.  مقابل ماشین 
سازی یک بازی کاملا یک طرفه کردیم که 
باید با اختلاف بازی را می بردیم اما متاسفانه 

باز هم توپهای آخر ما گل نشد.

بدشانسی!
مقابل استقلال هم ضربه ایستگاهی حسینی 

به دیرک دروازه خورد که اگر آن توپ گل 
می شد بازی یک-یک می شد و شرایط 
بازی تغییر می کرد. مقابل ماشین سازی 
هم یکبار فقط دیرک دروازه ناجی دروازه 
به  من  حال  این  با  شد.  سازی  ماشین 
بدشانسی اعتقاد ندارم. فقط این را می گویم 
ذره ای  آخرشان  در ضربات  باید  بازیکنانم 

بیشتر دقت کنند.

تعویض اوساگونا
پیش  خیلی ها  برای  سئوال  این  شاید 
بیاید که چرا مهاجم خارجی تیمم را که 
او بود را  بیشترین امیدها برای گلزنی به 
مقابل ماشین سازی در نیمه اول تعویض 
کردم. اوساگونا یک بازیکن کاملا حرفه ای و 
با شخصیت است و نهایت حرفه ای گری را 
من در نیمه اول بازی مقابل ماشین سازی 
از او دیدم. دقیقه ای قبل از تعویضش کنار 
زمین آمد و اعلام کرد بدنش خالی کرده 
و دیگر نمی تواند به تیم کمک کند. خودش 
را  او  رفتار  من  و  داد  تعویض  درخواست 

تمجید می کنم.
نقش پر رنگ آذری در اتحاد و همدلی تیمی

شکل تیمی ما درست شده و می توانیم از این 
به بعد نتایج خوبی بگیریم. اتحاد و همدلی 
در تیم ذوب آهن و بین مجموعه باشگاه 
موج می زند و اگر امروز این اتحاد و همدلی 
را داریم، یکی از عوامل اصلی اش خود سعید 
آذری است. بی شک آذری یکی از حرفه ای 

ترین مدیران ورزشی کشور است.

آسیا
حساب آسیا با لیگ برتر کاملا متفاوت است. 
تیم ما در آسیا انگیزه هایی به مراتب بیشتر 
دارد. این را در دو دیدار مرحله پلی آف هم 
نشان دادیم. همه تلاش مان را می کنیم تا 
با چهره ای متفاوت نسبت به لیگ، در آسیا 
حضور پیدا کنیم و از اعتبار فوتبال ایران 
و باشگاه ذوب آهن در این مسابقات دفاع 
کنیم. هدف مان صعود از مرحله گروهی 

مسابقات لیگ قهرمانان آسیا است.

فشردگی مسابقات
برنامه مسابقات داده شده و مشخص شده ما 
که در آسیا هم هستیم چه برنامه فشرده ای 
داریم. در یک بازه زمانی حدودا 8۰ روزه 
باید حدود ۲۰ بازی انجام دهیم. ۲۰ بازی 
از آنها در خانه نیست و این  که بسیاری 
کار را بسیار دشوار می کند. از آنجایی که 
ما با یک تیم عربستانی هم همگروه هستیم 
طبیعتا یک سفر خارج از کشور اضافه هم 

در برنامه های ما قرار دارد که این هم مزیدی 
بر علت است.

دو بازی ما گم  شده
دو بازی از هفته های هجدهم و نوزدهم ما 
مقابل سایپا و سپاهان برگزار نشده و تاریخ 
آن هم نا معلوم است. این دو بازی نا معلوم 
قدری کار ما را سخت می کند. بهرحال بهتر 
است که برنامه همه بازیها مشخص باشد تا 

بتوان برنامه ریزی بهتری کرد.

فرقی نمی کند چه تیمی قهرمان شود
بعنوان سرمربی تیم ذوب آهن برای تیم 
خودم تلاش می کنم و واقعا برای من تفاوتی 
قهرمان  تیم  کدام  این فصل  در  نمی کند 
و  است  استقلالی که خانه من  شود. چه 
تیم محبوبم است، چه پرسپولیس که یک 
رقیب قابل احترام است، چه سپاهان که 
ما است و مربی اش رفیق  تیم همشهری 
قدیمی ام است، چه پدیده که هدایت آن بر 
عهده یحیی است که او هم رفیق من است 
و چه تراکتور با آن هواداران پر شورش. واقعا 

برای ما اتفاقات بالای جدول تفاوتی ندارد 
و تنها برای رساندن ذوب آهن به جایگاه 

واقعی اش در جدول تلاش می کنیم.

الزورا
برای دیدار با الزورا آماده هستیم و امیدوارم 
کارمان را در مرحله گروهی آسیا با پیروزی 
آغاز کنیم. بازیکنان ما انگیزه زیادی برای 
این بازی دارند. به خصوص که در این بازی 
دوستان  فوتبال  همه  از  هستیم.  میزبان 
اصفهان انتظار دارم و تقاضا می کنم بدون 
نگاه رنگی برای حمایت از ذوب آهن که فعلا 
تنها نماینده استان اصفهان در آسیا است به 
ورزشگاه آمده و ذوب آهن را حمایت کنند. 
آهن  ذوب  به  بازی  این  در  پیروزی 
شخصیت صعود می دهد و کار را تسهیل 
می کند. امیدوارم مجموعه فوتبال کشور 
دیگر  و  ملی  رسانه  از  اعم  رسانه ها  و 
رسانه ها به ذوب آهن هم مثل استقلال 
و پرسپولیس به چشم نماینده ایران نگاه 
کرده و بازیهای آسیایی ما را هم یک نوع 

»بازی ملی« بدانند.

کارمان سخت است

منصوریان:  برایم فرقی نمی کند 
استقلال قهرمان شود یا پرسپولیس

ایران  فوتسال  ملی  تیم  سرمربی 
ضمن توضیح درباره دلیل غیبتش 
در فینال رفت لیگ برتر فوتسال 
آسیایی  تیم های  با  بازی  گفت: 

دردی از ما دوا نمی کند.
هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
درباره  الشریعه  ناظم  سیدمحمد 
دلیل غیبتش در فینال رفت لیگ 
برتر فوتسال گفت: هر سال برای 
تماشای چنین مسابقاتی از ما می 
خواستند که به سالن برویم ولی 
برای این بازی این اتفاق رخ نداد. اگر 
قرار بود برویم که به ما می گفتند. 
از آن مهمتر این است که من با 
بازیکنان گیتی پسند و مس زندگی 
آنها  از  کافی  اندازه  به  و  ام  کرده 
شناخت دارم. ضمن اینکه اردوی 
پیش روی تیم ملی اختصاص دارد 

به بازیکنانی که شاید از قلم افتاده 
باشند و از نفرات مس و گیتی پسند 

دعوت نشده است.
هیچ  کردیم  سعی  داد:  ادامه  وی 
اردوهای  در  برای حضور  بازیکنی 
تیم ملی از قلم نیفتاد. برای همین 
اردویی را در روزهای آینده خواهیم 
داشت. اگر برگزاری بازی تدارکاتی 
در »فیفادی« فروردین قطعی شود، 
اواخر  اردوی دیگر هم در  ما یک 
اسفند برگزار می کنیم وگرنه دیگر 

اردویی نخواهیم داشت.
یادآور  تیم ملی فوتسال  سرمربی 
از دست  را  نباید فیفادی ها  شد: 
بدهیم. واقعا حیف است. سال 98 
سنگین  سال  یک  فوتسال  برای 
خواهیم  می  اگر  است.  پرفشار  و 
خوشحال  هم  سال 98  پایان  در 

باشیم باید توشه خود را جمع کنیم. 
بنده دو درخواست دارم. از کمیته 
خواهم  می  فدراسیون  و  فوتسال 
برای برگزاری بازی های تدارکاتی 
و اردوها کمک کنند. درخواستم از 
سازمان لیگ هم این است که برنامه 
بازی های لیگ را طوری طراحی 
کنند که بتوانیم اردوهایی را برای 

تیم ملی برگزار کنیم.
ناظم الشریعه تاکید کرد: از فروردین 
ماه تا شهریور فیفادی نداریم. ما نیاز 
داریم در این فاصله اردوها و بازی 
های تدارکاتی داشته باشیم. برای 
که  است  این  درخواستم  همین 
برنامه فصل آینده لیگ طوری باشد 
که بتوانیم اردوهای ملی را هم در 
این فاصله داشته باشیم تا آخر سال 

98 همه خوشحال باشیم.

سرمربی تیم ملی فوتسال:

بازی با تیم های آسیا دردی از ما دوا نمی کند
دروازه بان ملی پوش پرسپولیس 
گفت: بازیکنان تیم ملی با کارلوس 
کی روش رابطه عاطفی داشته و 

دارند.
به گزارش »دنیای هوادار«،علیرضا 
به  انتخابش  خصوص  در  بیرانوند 
بازیکن  بهترین  و  پدیده  عنوان 
این  مخاطبان  دیدگاه  از  ورزشی 
مردم  تک  تک  از  گفت:  برنامه 
ایران ممنون هستم که به من رأی 
دادند. هر کاری انجام می دهم برای 
خوشحالی مردم ایران است. امیدوارم 
چیزهای  بتوانم  راه  این  ادامه  در 
بیشتری یاد بگیرم تا در کنار آن 

بتوانم ملت ایران را خوشحال کنم.
دروازه بان ملی پوش پرسپولیس 
با اشاره به دیدگاه خود  در ادامه 
هایی  عکس  از  برخی  به  نسبت 
که در این برنامه منتشر می شد، 

صحبت کرد.
تندیس  از  عکسی  دیدن  با  وی 
فیلم  المللی  بین  جشنواره  های 
فجر گفت: فقط چند نفر از آنها به 
عنوان دوست صمیمی من هستند 
اما واقعیت این است که خیلی با 
ندارم.  گرمی  رابطه  ها  سینمایی 
شاید به خاطر این است که کمتر 

فرصت می کنم.
بیرانوند در ادامه با مشاهده چهره 
سعید عزت اللهی هافبک تیم ملی 
فوتبال ایران اظهارداشت: جای او 
در جام ملت ها خیلی خالی بود. او 
می توانست در بازی های تیم ملی 
تأثیرگذار باشد. سعید پسر دوست 

داشتنی است.
دروازه بان شماره یک پرسپولیس 
زمینی  سیب  از  عکسی  با  که 
هر  داد:  ادامه  شد،  روبرو  پخته 
یاد  بینم  می  زمینی  سیب  وقت 
می  و چین  ژاپن  به  سفرهایمان 
افتم، آنجا مجبوریم سیب زمینی 

پخته بخوریم.
چهره  دیدن  با  ادامه  در  بیرانوند 
کارلوس کی روش مکثی طولانی 
کرد و سپس گفت: برنامه ویژه ای 

توسط همکاران شما در تلویزیون 
ساخته  آسیا  های  ملت  جام  در 
با  خواستند  می  ما  از  بود،  شده 
از  را  ای  وسیله  افراد  اسم  دیدن 
بود  شده  چیده  که  میزی  روی 
بازیکنان هر  تمام  و  برداریم. من 
روش  کی  کارلوس  اسم  با  بار 
روبرو می شدیم، قلب را انتخاب 

می کردیم.
وی افزود: رابطه بین ما بسیار گرم 
با  بازیکنان  تمام  بود.  و صمیمی 
داشتند  عاطفی  رابطه  کی روش 
هم  هنوز  کنم  می  فکر  دارند.  و 
بازیکنان تیم ملی با او در ارتباط 
هستند. روز گذشته هم تولد آقای 
کی روش و برانکو بود که من باز 
را  بزرگ  مربی  دو  این  تولد  هم 

تبریک می گویم.

علیرضا بیرانوند: 

همیشه برای کی روش قلب برمی داشتم
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بعد از شکست ۰-۲ مقابل اتلتیکو مادرید، 
جلسه  یک  دستیارانش  و  الگری  مکس 
ویدئوآنالیز برای بازیکنانشان ترتیب دادند، 
جلسه ای که البته سه دقیقه بیشتر طول 
نکشید. »اگر بیشتر از این بود خوابمون 
می گرفت. همین سه دقیقه کافی بود و 

بعدش دیگر به بازی فکر نکردیم«.
مادرید،  در  شکست  کردن  فراموش 
است.  دادنش  انجام  از  راحت تر  گفتنش 
خود الگری درباره این شکست که لطمه 
بزرگی به امیدها و آرزوهای اروپایی آن ها 
زد، گفت که نیمه دومش به تیمش زخم 
زده. او حالا برای بازی برگشت در حال به 
هم چسباندن تیمی است که انگار تکه و 
پاره شده بود. یا به قول خودش پر کردن 

بطری ای که خالی شده بود.
با توجه به نمایش یوونتوس هفته پیش 
مقابل بولونیا، و در آستانه بازی فردایشان 
مقابل ناپولی، به نظر می رسد این پروسه 
با سرعت  درمان و ریکاوری چندان هم 
پیش نمی رود. تنها نکته مثبت بازی هفته 
پیش که با تک گل پائولو دیبالا به سود 
یووه به پایان رسید، به اعتراف خود الگری 

همان سه امتیازش بود. یوونتوسی ها در 
حریفشان  به  با   9 بازی  این  اول  نیمه 
دروازه شان  سوی  به  ضربه  زدن  اجازه 
این  در  آن ها  آمار  بالاترین  یعنی  دادند، 
فصل. البته در همین بازی بود که فدریکو 
برناردسکی نشان داد توانایی بازی در خط 
میانی را به خوبی دارد، کیفیتی که ژوائو 

کانسلو در نقش وینگر ندیدیم.
الگری که بابت بیرون گذاشتن کانسلو در 
بازی مقابل اتلتی، بابت محافظه کاری اش 
مورد انتقادات زیادی قرار گرفته بود، در 
حال حاضر با تغییراتی که  ایجاد می کند 
دنبال بالا بردن خلاقیت تیمش، با حفظ 
تعادل شان بین بعد هجومی و دفاعی است.
یوونتوس این روزها با مشکل مصدومیت 
روبروست.  هم  بازیکنانش  خستگی  و 
فصل  دوم  نیمه  در  که  کاستا  داگلاس 
این  بود،  تیمش  بازیکن  بهترین  پیش 
فصل افت شدیدی کرده و مصدومیتش 
فردا  بازی  به  احتمالا  تا  شده  باعث  هم 
پایی  مچ  هم  رونالدو  کریستیانو  نرسد. 
بادکرده دارد و مشخصا نیاز به استراحت، 
برای بازی برگشت مقابل اتلتی. برای خود 

لئوناردو  و  کیلینی  جورجو  رفت  بازی 
بونوچی به زور آماده شدند و میرالم پیانیچ 
به قول الگری نیمه جان در زمین حاضر 
هم  مانزوکیچ  ماریو  و  ماتویدی  بلز  بود. 
)به  تابستان داشتند  استراحت کمی در 
خاطر پیش رفتن تا فینال جام جهانی( 
و بازی سوپر کاپ در عربستان هم این 
فرصت را در زمستان ازشان گرفت. تازه 
در  جان  امره  و  کانسلو  نکنید  فراموش 
جریان فصل مجبور به عمل شدند و خوان 
کوادرادو، مرد تاثیرگذار آن ها در بازی های 
بزرگ، هم همچنان در پروسه ریکاوری 
بعد از عمل روی زانویش به سر می برد. 

سامی خدیرا هم پیش از بازی مقابل اتلتی 
با مشکلی قلبی مواجه شده بود.

سوی  از  شرایط  این  نگرفتن  نظر  در 
منتقدین الگری و هواداران یووه است که 
گاهی باعث آزار او می شود. الگری اعلام 
یوونتوس  مربیگری  که  زمانی  تا  کرده 
باقی  شغل  این  در  بگذرد  خوش  بهش 
نظر  به  اما  روزها  این  در  ماند.  خواهد 
برای  زیادی  گذشتن  خوش  نمی رسد 
مربی سابق میلان در تورین باقی مانده 
باشد. الگری می داند حتی فتح مقتدرانه 
دیگر  هم  رکوردها  شکستن  و  اسکودتو 
نیست،  کافی  بیانکوری  هواداران  برای 

و  شده اند  بدعادت  انگار  که  هوادارانی 
فراموش کرده اند بردن لیگ، فصل پشت 
فصل، به هیچ وجه به آسانی ای که به نظر 

می رسد نیست.
ورزشی  مدیر  پاراتیچی،  فابیو  اینکه  با 
هر  تحت  الگری  کرده  اعلام  یوونتوس، 
شرایطی در باشگاه باقی خواهد ماند، اما 
مسلما نتیجه بازی برگشت مقابل اتلتی 
تاثیر زیادی روی حال و هوای کلی تیم و 
آینده مربی اش خواهد داشت. برای همین 
است که حالا حرف از بازگشت زین الدین 
زیدان به تورین به گوش می رسد، این بار 

در جایگاه مربی.

زخم های ذهنی و 
جسمی بانوی پیر تورین

سایه سنگین مورینیو روی سر اسپالتی
کالیاری از اینتر پذیرایی کرد که این دیدار در نهایت با نتیجه دو بر یک به سود 

کالیاری به پایان رسید.ژوزه مورینیو در بین هواداران اینتر از محبوبیت زیادی 
برخوردار است. او توانسته این تیم را به قهرمانی در سه گانه برساند و گزینه اصلی 

جایگزینی اسپالتی به شمار می آید و بعید نیست که به زودی به اینتر برگردد.

AFC اعلام رسمی 3 نامزد نهایی ریاست
کنفدراسیون فوتبال آسیا سه نامزد نهایی ریاست AFC را اعلام کرد و بر این اساس 

شیخ سلمان بن ابراهیم از بحرین، محمد خلفان الرمیثی از امارات و سعود عبدالعزیز 
المهندی از قطر، سه گزینه نهایی برای ریاست جدید کنفدراسیون فوتبال آسیا 

خواهند بود که در صورت پیروزی ریاست AFC را بر عهده خواهند گرفت.

هافبک عراقی انتظارات برانکو را برآورده کرد
بشار رسن پس از مدت ها توانست در ترکیب اصلی پرسپولیس مقابل صنعت نفت 

آبادان بازی کند. هافبک ملی پوش عراقی نقاط ضعف این تیم در میانه میدان را پوشش 
داد تا رضایت کادرفنی این تیم را جلب کند. رسن که در جام ملت های آسیا برای 

تیم ملی عراق بازی کرد .

»تاج« کاندیدای نایب رئیسی AFC و شورای فیفا شد
نایب رئیسی در  نامزد  اینکه  بر  ایران علاوه  مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال 

کنفدراسیون فوتبال قاره آسیاست، در بخش شورای فیفا کنفدراسیون فوتبال آسیا نیز 
نامزد شده است. در حال حاضر علی کفاشبان از ایران نایب رئیس AFC است این 

انتخابات در تاریخ ۶ آوریل در مالزی برگزار می شود.

پورتو قرارداد کونسیسائو را تمدید کرد
پورتو در فصل جاری با هدایت سرجیو کونسیسائو عملکرد خوبی از خود نشان داده 

است. پورتو صدرنشین رقابت های لیگ پرتغال است و به مرحله یک هشتم نهایی 
لیگ قهرمانان اروپا هم راه پیدا کرده است. باشگاه پورتو اعلام کرد که قرارداد سرجیو 

کونسیسائو را تا سال ۲۰۲1 تمدید کرده است.

کوتاه از ورزش
ایران و جهان بعضی ها داغشو دوست دارن 

فغانی: بعید می دانم VAR به دربی برسد
علیرضا فغانی خصوص تست VAR گفت: در دو مرحله ای که سیستم آفلاین را 

داشتیم بیشتر تست انجام شده و البته ایراداتی داشت. البته سعی بر این است که 
این ایرادات بر طرف شود فغانی در خصوص اینکه آیا این سیستم به دربی می رسد 

گفت:من بعید می دانم این سیستم به صورت آنلاین به دربی برسد.

فتاحی: شایعه تغییر تاریخ دربی صحت ندارد
فتاحی در خصوص شایعه تغییر تاریخ دربی گفت: من نمی دانم روزنامه ها از چه 

منابعی استفاده می کنند چون این صحبت ها بار امنیتی دارد.جلسه امروز شورای 
تامین  هم مربوط به بازی های استقلال و پرسپولیس در آسیا است، تعیین تکلیف 

دربی هم هفته گذشته انجام شده و دربی در تاریخ مقرر برگزار می شود.

رحمتی ممنوع الخروج شد
در کمال تعجب مهدی رحمتی به دلیل نداشتن پاسپورت نمی تواند با آبی پوشان 

راهی این کشور شود! ماجرا از این قرار است پاسپورت این بازیکن به دلیل بدهی 
مالیاتی پس از بازگشت از ترکیه ضبط می شود و از آن روز تا امروز باشگاه استقلال 

برای مالیات مهدی رحمتی اقدامی انجام نداده است.

مصدومیت عزت اللهی رفع شد
تیم فوتبال ردینگ در هفته سی و پنجم چمپیون شیپ انگلیس به مصاف ایپسوئیچ 

می رود. ژوزه مانوئل گومز، سرمربی ردینگ انگلیس درباره دوران مصدومیت سعید 
عزت اللهی، هافبک ایرانی تیمش گفت: عزت اللهی مصدومیت مصدومیتش رفع 

شد اما هنوز برای بازی کردن آماده نشده است.

هوفن هایم پیشنهاد 50 میلیون یورویی رد کرد
در  برای  تیم  چند  علاقه  ابراز  مورد  در  اخباری  گذشته  هفته  سه  دو،  در 

اختیارگرفتن »ژوئلین تون« در رسانه های آلمانی منتشر شد.در این مورد مدیر 
بخش فوتبال هوفن هایمی ها گفت: یک تیم در ازای ۵۰ میلیون یورو خواهان 

وی شد اما باشگاه آن را نپذیرفت.


